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Obecni:

2. Przyjecie

3.Podjqcie

4. Zmiana

5. Interpel

5. Zamkni

Przewodn

w Sprawre

Kolejno

z dnia 02.10.2018r godzina 17:00

Przewod Rady Gminy Teresa Piotrowicz

Zastqpca niczAcej J6zef Kolodziej

Radni(14)- k P. Nowakowskiej

w6jt Gmi Bolesfawiec Leszek Dominas

Skarbnik Ja Jeziorowski

Sekretarz

Softysi

iny Agata MaSlanka

Pracownik rzqdu Gminy- Marianna Kaczmarczvk

Porzqdek

l.Otwarcie przyjqcie prawomocno6ci

obrad.

w sorawie zmian w budiecie na rok 2018.

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkolach i przedszkolach

przez Gminq Boleslawiec.

, wnioski, zapyta nia.

obrad sesji.

Rady Gminy Pani Teresa Piotrowicz otworzyia sesje, nastepnie poprosifa o gfosowanie

porzAdku obrad. Jedno9lo6nie zostal on przegfosowany- 14 glos6w.

na projekt
zabraf Pan Skarbnik Jaroslaw Jeziorowski informujac o zmianach w budiecie ze wzglqdu

uniqcia i unieszkodliwienia wyrob6w zawierajqcych azbest z terenu Gminy Bolesfawiec.

Gmina promesq od Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarkl Wodnej w
wysokoSci

podpisania
,620.00 zt na unieszkodliwienie wyrob6w azbestowych. W najbliiszym czasie dojdzie do

z Wojew6dzkim Funduszem Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej w sprawie

Glos za Przewodniczqca Gminy- Pani Teresa Piotrowicz z zapytaniem czy wszyscy sq zgodni

zaglosowano za uchwaleniem zmian w budiecie-14 gfos6w.

Kolejny pu obrad sesji to przyjqcie zmian uchwafy w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli

w szkolach przedszkolach prowadzonych przez Gmine Boleslawiec.



-S 4 - data regulaminu tj. 1 stycznia 2019r

-s 3- o dodatku kt6ry przystuguje z pierwszym dniem najbli2szego miesiqca kalendarzowego
jeieli inne nie nastApily od pierwszego dnia danego miesiaca kalendarzowego

-$ 8i- tutaj byla o dodatkach funkcyjnych

-s o- za warunki w pracy w wysoko5ci do 10% wynagrodzenia zasadniczego

-$ 7dot. dodatk6w funkcyjnych

-s 5- nie uchwaly zleca sie W6jtowi Gminy Boleslawiec

-5 4- podlega umieszczeniu w Dzienniku Urzqdowym Wojew6dztwa t6dzkiego iwchodzi
w zycie po 14 dni od dnia ogloszenia.

Przewodn poprosita o pytania dot. Uchwalenia w/w regulaminu. Nie bylo iadnych pyta6, wiec

14 glos6w.

do gfosowania- jednoglo6nie wszyscy obecni Radni byli za uchwaleniem uchwaly-

pem sesji w dniu O2.LO.2078I byiy interpelacje, wnioski oraz zapytania.Kolejnym

Glos za Pani Sekretarz Gminy Boleslawiec- Agata MaSlanka w zwiqzku z sesjq z dnia 29 czerwca
go6ciem byl Pan Andrzej Dratwa - Radny powiatu wieruszowskiego. Jednym z temat6w2018r

tejie sesji

Sekretarz

temat drogi w Zdiarach, na kt6ra zostal zloiony wniosek (negatywnie rozpatrzony). Pani

miast pozostale 75 % stanowity Srodki wlasne. W zwiazku z tym Tarzqd OSP Mieleszyn

skladana tego wniosku. OSP Mieleszyn jednak zlo2yfa wniosek o dotacjQ na remont

z innych ir6def- do Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Spofecznego.

siq r6wniei do protokolu z sesji z dnia 29 czerwca 2018r, gdyi byl on chyba za malo

i nie moina z niego wywnioskowai wainych informacji przekazanych tego dnia, kt6re jak

siq okazu waine dla sprawy drogowego wniosku. Na tej sesji Radny Powiatowy Pan Andrzej

Dratwa , 2e wniosek na dotacjq na drogq w Zd2arach zostaf ile sporzqdzony przez

Urzedu Gminy Boleslawiec.

Sekretarz niafa, ie powiedziala na czerwcowej sesji o informacjach jakie miata od pracownika

UrzQdu prowadzEcego te sprawq, ii wykonano wtedy wszystkie moiliwe dzialania w terminie
dot. tego Ponadto powiedziala, 2e ze wzglqdu na to, ii w6wczas na czerwcowej sesji nikt

Urzedu nie miaf przy sobie dokument6w dot. przedmiotowego wniosku, to na

zostafy one przyniesione, aby m6c zobaczyi przebieg sprawy oraz dodatkowo

z

dzisiejsze

pracownika Urzedu Gminy, kt6ry bezpoSrednio zajmowal siq tym wnioskiem aby osobiScie

za chwile re sprawq.

Sekretarz r6wniei sprawe motopompy dla OSP Mieleszyn o kt6rej r6wniei byta mowa na

sesjrw czerwca 2018r. Pani Agata Ma6lanka poinformowala, ie OSP to stowarzyszenie i decyzje

ne w formie uchwal zebrania walnego bqdi Zarzqdu. Sekretarz Gminy Boleslawiec jestsq

czfonkiem

odczytala i

u OSP Mieleszyn w kt6rym pelni funkcjq kronikarza. W tym miejscu Pani Sekretarz

rmacjq Prezesa OSP Mieleszyn w sprawie pozyskiwania funduszy na motopompQ. Z treSci

prsma , ii ZatzAd zdecydowat, 2e nie zloiyl wniosku do Komendy Gi6wnej Paistwowej Straiy
Poiarnej o nansowane do remontu motopompy, gdyi dofinansowanie stanowiio 25% warto6ci

zadania

odstqpil



Nastepnie

Fundusze

idiarach,
Marianna

zabrafa Pani Marianna Kaczmarczyk- pracownik Urzedu Gminy pracujqcy na stanowisku

, kt6ra to zajmowala siq calq procedurq skladania wniosku na dotacje do drogi w
nie zostal pozytywnie rozpatrzony przez t6dzki Urzqd Wojew6dzki w todzi. Pani

o uzupeln

o drogach

jako jedna z pierwszych wykonala w dniu sesji (22.03.18r) telefon do tUW
z zapytan o nowy konkurs/program(zgodnie z potrzebE informacji na sesjq). Tam w6wczas

no jE, ie owszem bqdzie dodatkowy konkurs ale pracownicy tUW nie znajE jeszczepol

na tan temat. Jednakie poinformowano jq, 2e dodatkowy nab6r bqdzie przewidziany

przeoe m dla tych kt6rzy nie otrzymali dofinansowania o poprzednim naborze tj. w Programie

Gminnej i atowej lnfrastruktury Drogowej (tzw. schetyn6wce) . Po sesji z dnia 22 marca ok. po 2

d niach, ogfoszony Program na rzecz Rozwoju oraz Konkurencyjno(ci Region6w poprzez Wsparcie

lokalnej I

LUW z za

ktury Drogowej- czyli ten konkurs. Ponownie p. Kaczmarczyk wykonala telefon do

niem, gdzie znajduje siq formularz wniosku. Urzqdnik p. Andrzej Gli6ski poinformowal jE,

2e formula wniosku nie ma iie sama ma skonstruowai wniosek. Moie to zrobii na oodstawie
programu (Gminnej iPowiatowej lnfrastruktury Drogowej )lub zjakiego6 innego urzqdu

np. pomorskiego. Tak tez zrobifa. 11 kwietnia zostal zloiony wniosek ze wszelkimi

niezbqd informacjami. Jednakie dzief wczesniej p. Dratwa zabral przygotowany wnlosek wraz z

24 kwietnia tUW przyslal pismo drogA elektroniczna (epuap), w kt6rym byla mowa

iu zloionych wniosk6w oraz ie zgodnosd zadania z wymogami wynikajqcymi z ustawy

blicznych iwfaSciwych rozporzqdzei bqdzie weryfikowana na etapie rozliczenia dotacji.

miafo polegaijedynie na napisaniu o5wiadczenia, ii wnioskowana droga bqdzie spelniala

projektem

paramerry zgodnie z przepisami prawa. Takie oswiadczenie zostalo napisane przez

pro nastqpnie przefaksowane i wyslane poczta, przez p. M. Kaczmarczyk. Wszelkie terminy
zostaly Od momentu oswiadczenia (uzupelnienia) tj. od 27 kwietnia nikt w Urzqdzie

nie udzielat iadnej informacji na temat tego programu - nawet p. Dratwa to stwierdzit.

Nie bylo

oficjalna

dodatkowych uzupelnie6 i informacji na ten temat. 13 czerwca zostala opublikowana

zadaf zakwalifikowanych do wsparcia finansowego.

Pa ni rz powiedziala, ie wlaSnie na podstawie tej wiedzy od pracownika udzielila informacji
jakie miaty iejsce na czerwcowej sesji.

Kolejno zabral W6jt Gminy Boleslawiec- Leszek Dominas informujac, ie takie nie podoba mu sie

ta cafa z brakiem dofinansowania na droge w Zdiarach. M6wil r6wniei, ie Gmina Bolesfawiec

otrzymafa j w tym roku dofinansowanie na drogq w Mieleszynie, a program ten zostal przewidziany

dla jed kt6re nie otrzymaly w tym roku jeszcze iadnego wsparcia finansowego, ale pomimo

tego wn itak byl zlo2ony.

Przytoczyf

Brudzi6ski

jednostki,

PaniAgata

ie2 tresi artykulu, kt6ry zostal przez niego przeczytany. Byiy to slowa Ministra Joachima

, kt6ry informowal o poprawnym wydaniu dofinansowai na kt6re mogfy liczyi tylko te

re jeszcze w tym roku nie uzyskafy zadnego dofinansowania.

dodafa jeszcze, ie cafa dokumentacja tego wniosku znajduje sie w Urzqdzie Gminy

ijest dostepna do wglqdu.



Pan W6jt dodal, ie element ten jest niesprawiedliwie wykorzystywany w tegorocznej kampanii

wyborczej jednostek samorzqdu terytorialnego. Wg niego jest to niepoprawne zachowanie.

Nastepnie Przewodniczqca Rady Gminy informujEc, ie jest to sprawa bardzo trudna

Kolejno zabral Radny Pan Sylwester Dulski proszAc aby dokonad sprostowania medialnie.

Pani Agata nka powiedziala, ie to jest decyzja Paistwa, czy dokonad takiego sprostowania.

r6wniei, ie przeciei wszystkim nam tak samo zaleiy, aby ta droga jak i inne byla zrobiona.

lRadnym ny iRadnemu Powiatowemu, a przede wszystkim nam pracownikom Urzqdu Gminy. Jak

zrobimy to zajmiemy siQ nastqpna.

Nastepnie nie zadal Radny Pan Artur Dulski dotyczylo ono projektanta , czy ten wiedzial na jaki

program skfadany projekt.

Pani Maria Kaczmarczyk odpowiedziafa, ie tak oraz po informacji telefonicznej od Pana Andrzeja

zostaf jui na tym etapie uszczeg6lowiony, co mialo byd dopiero wymagane na etapieDratwy

rozliczenia.

Wsp6lnie ie Radni Gminy Boleslawiec postanowili, aby wszystkie przedstawione informacje

dot. drogowego znalazly siq w protokole.

zabrat Pan W6jt proszqc Sottys6w aby uczestniczyli w obchodach 100- lecia Odzyskania

kt6re bqdq mialy miejsce w Wieruszowie.

nastQpne Pani Sekretarz informujAc o nowym programie rzqdowym pn.,, Czyste

powietrze" to os6b fizycznych a mianowicie wymiany m.in. kolektor6w slonecznych, piecy itp.

Po z Ministerstwem Srodowiska ustalono spotkanie na dzied 8.10.2018r. Bedzie to spotkanie

bardzo dla wszystkich mieszkafc6w gminy. Na spotkaniu tym bedA przedstawiciele

Srodowiska dla tego warto przyj6d. Sekretarz przekazala podstawowe zaloienia

programu in. Dla kogo program , jakie posiada dofinansowania.

Po Sekretarz Gminy glos zabraf Zastqpca Przewodniczqcej Rady Gminy nawiqzujqc

jeszcze do w 2diarach. Informowal, ie nie obwinia nikogo za brak pozytywnie rozpatrzonego

wniosku dofinansowanie do drogi w Zd2arach. Poprosil aby uzyskad informacjq od innych

gmin, kt6re otrzymafy w/w dotacjQ i doinformowad siq na jakich zasadach zostafy

przyznawa pieniadze. Poprosil r6wniei aby wyciEgnEd wnioski z calej zaistniafej sytuacji.

Gfos ponownie Przewodniczqca Rady Gminy Pani Teresa Piotrowicz zadajqc pytanie dot.

Kolejnych czy tei interpelacji. Nie bylo jui iadnych innych wniosk6w, wiec a tym zakoiczyfa

obrady Gminy Boleslawiec.


